



COMMISSION SPECIALE DE PASSATION DES MARCHES AUPRES DU
PROJET FILETS SOCIAUX ADAPTATIFS ET D'INCLUSION ECONOMIQUE

**Avis de Demande de Cotation N°002/DC/MINEPAT/CTS/
PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 DU 13 FEVRIER 2025**

Pays : Cameroun

Nom du projet : Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Economique (PFS-AIE)

Financement : Crédit IDA N°70480-CM

N° et Titre de l'ADC : Avis de Demande de Cotation N°002/DC/MINEPAT/CTS/PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 du 13 février 2025 pour le recrutement d'une agence de paiement chargée d'assurer les paiements numériques des subventions productives aux 7000 bénéficiaires de la phase 1 du Programme d'Inclusion Economique des Jeunes du PFS-AIE de la ville de Douala en procédure d'urgence

1. Cette Demande de Cotations est destinée à la passation d'un marché en procédure d'urgence pour le recrutement de l'agence de paiement chargée d'assurer les paiements numériques des subventions productives aux 7 000 bénéficiaires de la phase 1 du Programme d'Inclusion Economique des Jeunes du PFS-AIE de la ville de Douala.
2. Le Gouvernement de la République du Cameroun a reçu un crédit de l'Association Internationale pour le Développement (IDA) pour financer le Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Économique, et a l'intention d'utiliser une partie de ce crédit pour effectuer des paiements au titre du marché pour lequel est lancé l'Avis de Demande de Cotation N°002/DC/MINEPAT/CTS/PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 du 13 février 2025 pour le recrutement d'une Agence de paiement chargée de réaliser les paiements numériques à 7 000 bénéficiaires pour le compte de la phase 1 du Programme d'Inclusion Economique des Jeunes du PFS-AIE de la ville de Douala.

Région	Département	Ville	Nombre Bénéficiaires	Nombre Agences de paiement (ADP)	Nombre d'équipes d'enregistrement
Littoral	Wouri	Douala	7.000	1	14

3. Le Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Économique sollicite des offres fermées de la part de soumissionnaires éligibles et répondant aux qualifications requises pour réaliser les paiements numériques pour le compte de la phase 1 du Programme d'Inclusion Economique des Jeunes du PFS-AIE de la ville de Douala ainsi qu'il suit :

(i) Un paiement électronique d'un montant de 275 000 (deux cent soixante-quinze mille) Francs CFA à 3500 bénéficiaires des subventions productives de la phase 1 du Programme d'Inclusion Economique des Jeunes de la ville de Douala dans le cadre du PFS-AIE ;

(ii) Deux paiements électroniques dont le premier d'un montant de 175 000 (cent soixante-quinze mille) FCFA et le deuxième d'un montant de 100 000 (cent mille) FCFA dans un intervalle de trois (03) mois entre les deux paiements à 3500 bénéficiaires des subventions productives de la phase 1 du Programme d'Inclusion Economique des Jeunes de la ville de Douala dans le cadre du PFS-AIE.

4. La procédure sera conduite par mise en concurrence nationale en recourant à une Demande de Cotation Ouverte tel que définie dans le « Règlement de Passation des Marchés pour les emprunteurs sollicitant le Financement de Projets d'Investissement (FPI), Passation des Marchés dans le cadre de Financement de Projets d'Investissement, Fournitures, Travaux, Services Autres que des Services de Consultants et Services de Consultants, cinquième édition, septembre 2023 », et ouvert à tous les soumissionnaires de pays éligibles tels que définis dans le Règlement de passation des marchés.

5. Les soumissionnaires éligibles et intéressés peuvent obtenir des informations auprès de l'Unité de Gestion du Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Économique sise à Yaoundé, quartier Tsinga, Rue 1898, derrière le Palais des Congrès, face Polyclinique du Palais, B.P : 5838 Yaoundé, E-mail : projetfilets sociaux.aie@gmail.com et prendre connaissance du Dossier de Demande de Cotation à l'adresse mentionnée ci-dessous de lundi à vendredi entre 8 heures et 16 heures, heure locale.

6. Le Dossier de Demande de Cotation en français est disponible et peut être obtenu par les soumissionnaires au Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Économique, Cellule des Marchés, 2^{ème} étage, Porte N°5, Email : andylobe2000@yahoo.fr dès publication du présent Avis, sur présentation de l'original de la quittance de versement de la somme non remboursable de cinquante mille (50 000) FCFA représentant les frais d'acquisition du dossier sur le Compte N° 335 988 ouvert auprès des 12 agences BICEC ci-après au nom de "Compte Spécial CAS ARMP". Il s'agit de : Agence Centrale Yaoundé, Douala Bonanjo, Buéa, Ebolowa, Dschang, Ngaoundéré, Maroua, Limbé, Bafoussam, Bamenda, Garoua et Bertoua.

Les offres doivent être produites en cinq (05) exemplaires dont un (01) original et quatre (04) copies marquées comme tels, chiffrées Hors Taxes (HT) et Toutes Taxes Comprises (TTC) et accompagnées de la version scannée de l'original de l'offre déposée (signée et cachetée) sur clé USB.

8. Les offres devront être soumises à l'adresse ci-dessous au plus tard le mardi 04 mars 2025 à 14 heures, heure locale. La soumission des offres par voie électronique ne sera pas autorisée. Les offres remises en retard ne seront pas acceptées.

Les offres seront ouvertes en présence des représentants des soumissionnaires présents en personne dans la salle de réunion de l'Unité de Gestion du Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Économique sise au quartier Tsinga, Rue 1898, derrière le

Palais des Congrès, face Polyclinique du Palais le mardi 04 mars 2025 à 15 heures, heure locale.

Les cotations seront valables jusqu'au 02 juin 2025.

9. L'adresse à laquelle il est fait référence ci-dessus est :

Unité de Gestion du Projet Filets Sociaux Adaptatifs et d'Inclusion Économique
Sise au quartier Tsinga, Rue 1898, derrière le Palais des Congrès,
face Polyclinique du Palais
BP: 5838 Yaoundé, Cameroun
Email: projetfilets sociaux.aie@gmail.com

Les enveloppes fermées devront comprendre la mention suivante :

« AVIS DE DEMANDE DE COTATION N°002/DC/MINEPAT/CTS/PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 DU 13 FEVRIER 2025 POUR LE RECRUTEMENT D'UNE AGENCE DE PAIEMENT CHARGÉE D'ASSURER LES PAIEMENTS NUMÉRIQUES DES SUBVENTIONS PRODUCTIVES AUX 7 000 BÉNÉFICIAIRES DE LA PHASE 1 DU PROGRAMME D'INCLUSION ÉCONOMIQUE DES JEUNES DU PFS-AIE DE LA VILLE DE DOUALA EN PROCÉDURE D'URGENCE »

« A N'OUVRIR QU'EN SÉANCE DE DEPOUILLEMENT ».

Copies :

- MINMAP ;
- ARMP ;
- SOPECAM ;
- CHRONO ;
- ARCHIVES ;
- AFFICHAGE.



LE COORDONNATEUR NATIONAL

Njoh Michelin

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE L'ECONOMIE, DE LA PLANIFICATION ET
DE L'AMENAGEMENT DU TERRITOIRE

COMITE TECHNIQUE DE SUIVI
DES PROGRAMMES ECONOMIQUES

PROJET FILETS SOCIAUX ADAPTATIFS ET
D'INCLUSION ÉCONOMIQUE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF ECONOMY, PLANNING AND
REGIONAL DEVELOPMENT

TECHNICAL FOLLOW UP COMMITTEE
FOR ECONOMIC PROGRAMS

ADAPTIVE SAFETY NETS AND
ECONOMIC INCLUSION PROJECT

**SPECIAL TENDER'S BOARD PLACED UNDER THE AUTHORITY OF
ADAPTIVE SAFETY NETS AND ECONOMIC INCLUSION PROJECT**

**Notice of Request Quotation N°002/AC/MINEPAT/CTS/
PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 OF FEBRUARY 13, 2025**

Country : Cameroon

Project name : Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project
(PFS-AIE)

Funding : IDA Credit N°70480-CM

RFQ N° and Title : Notice of Request for Quotation N°002/DC/MINEPAT/CTS/PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 of February 13, 2025 for the recruitment of a payment agency responsible for ensuring digital payments of productive subsidies to 7,000 beneficiaries of phase 1 of the Youth Economic Inclusion Program of PFS-AIE in Douala city in emergency procedure

1. This Request for Quotations is intended for the award of a contract in emergency procedure for the recruitment of a payment agency responsible for ensuring digital payments of productive subsidies to 7,000 beneficiaries of phase 1 of the Youth Economic Inclusion Program of PFS-AIE in Douala city.
2. The Government of the Republic of Cameroon has received a credit from the International Development Association (IDA) for financing the Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project, and intends to use part of the credit to make payments under the Standing Contract for which is launched the Request for Quotation N°002/DC/MINEPAT/CTS/PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 of February 13, 2025 for the recruitment of a payment agency responsible for ensuring digital payments of productive subsidies to 7,000 beneficiaries of phase 1 of the Youth Economic Inclusion Program of PFS-AIE in Douala city.

Region	Department	City	Number of Beneficiaries	AdP Number	Number of recording teams
Douala	Wouri	Douala	7,000	1	14

3. The Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project solicits closed bids from eligible and qualified bidders to realize digital payments of productive subsidies to 7,000 beneficiaries of phase 1 of the Youth Economic Inclusion Program of PFS-AIE in Douala city as follows :

- (i) *An electronic payment of 275,000 (two hundred and seventy-five thousand) CFA francs to 3,500 beneficiaries of the productive subsidies of phase 1 of the Youth Economic Inclusion Program of the city of Douala within the framework of the PFS-AIE;*
 - (ii) *Two electronic payments, the first of which is in the amount of 175,000 (one hundred and seventy-five thousand) FCFA and the second of which is in the amount of 100,000 (one hundred thousand) FCFA within an interval of three (03) months between the two payments to 3,500 beneficiaries of the productive subsidies of phase 1 of the Youth Economic Inclusion Program of the city of Douala within the framework of the PFS-AIE.*
4. The procedure will be conducted through national competition using Open Request for Quotation as defined in the "Procurement Regulations for IPF Borrowers, Procurement in Investment Project Financing, Goods, Works, Non-Consulting and Consulting Services, 5th edition, september 2023 ». and open to all eligible bidders as defined in the Procurement Regulations.
5. Eligible and Interested bidders may obtain information from the Management Unit of the Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project located in Yaounde, Tsinga district, Street 1898, behind "Congress Palace", in front of "Palace Polyclinic", PO Box : 5838 Yaounde, E-mail : projetfilets sociaux.aie@gmail.com and read the Quotation Request file from Monday to Friday between 8 a.m. and 4 p.m., local time.
6. The Quotation Request file in French is available and can be obtained by the tenderers to the Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project, Procurement Service, 2nd floor, Door N°5. Email : andylobe2000@yahoo.fr as soon as the publication of this Notice, on presentation of the original receipt of payment of the non-refundable sum of fifty thousand (50,000) CFA Francs representing the cost of acquiring the file on Account N° 335 988 opened at the 12 BICEC branches hereafter in the name of "Special Account CAS ARMP". It is about: Yaounde Central Agency, Douala Bonandjo, Buea, Ebolowa, Dschang, Ngaoundere, Maroua, Limbe, Bafoussam, Bamenda, Garoua and Bertoua.
7. Tenders must be provided in five (05) copies of which one (01) original and four (04) copies marked as such, shall be quoted exclusive of tax (HT) and inclusive of tax (TTC) and accompanied by the scanned version of the tender submitted (signed and stamped) in USB key.
8. Tenders must be submitted to the address below no later than Tuesday 4 march 2025 at 2 p.m local time. Electronic submission of bids will not be permitted. Bids submitted late will be not accepted.
Bids will be opened in the presence of the representatives of the bidders present in person in the meeting room of the Management Unit of the Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project located in Yaounde, Tsinga district, Street 1898, behind "Congress Palace", in front of "Palace Polyclinic" on Tuesday 4 March 2025, at 3 p.m local time.
Bids will be valid until June 02, 2025.
9. The address referred to above is:

Management Unit of the Adaptive Safety Nets and Economic Inclusion Project
located in Yaounde, Tsinga district, Rue 1898, behind the "Congress Palace",
in front of "Palace Polyclinic" PO Box: 5838 Yaounde, Cameroun
Email: projetfilets sociaux.aie@gmail.com

The closed envelopes must bear the following mention:

«NOTICE OF REQUEST FOR QUOTATION N°002/DC/MINEPAT/CTS/PFS-AIE/UGP/CSPM/2025 OF FEBRUARY 13, 2025 FOR THE RECRUITMENT OF A PAYMENT AGENCY RESPONSIBLE FOR ENSURING DIGITAL PAYMENTS OF PRODUCTIVE SUBSIDIES TO 7,000 BENEFICIARIES OF PHASE 1 OF THE YOUTH ECONOMIC INCLUSION PROGRAM OF PFS-AIE IN DOUALA CITY IN EMERGENCY PROCEDURE»

« TO BE OPENED ONLY AT THE OPENING SESSION».

Copies:

- MINMAP ;
- ARMP ;
- SOPECAM ;
- CHRONO ;
- ARCHIVES ;
- DISPLAY.



THE NATIONAL COORDINATOR

Njoh Michelin